

CONTENTS

目录

公共服务动机

- 3 中国场景下的公共服务动机研究：一个系统文献综述 刘帮成
- 18 公共服务动机理论的中国场景：新框架和新议程 苗青
- 23 中国乡村治理中的领导力与公共服务动机 王亚华 舒全峰
- 32 机构改革背景下工作满意度对官员“为官不为”的作用机理：被调节的中介模型 文宏 张书

公共政策

- 46 多重目标下公共政策的决策逻辑：对天然气价格调整的系统动力学分析 赵德余
- 58 社会建构类型转换与公共政策变迁
——以中国网约车监管政策演变为例 李毅

公共治理

- 70 传统乡村社会是如何被组织起来的？
——基于土地改革和合作化运动时期的南景村个案分析 陈那波 余剑

文献综述

- 82 国际政府绩效管理的研究热点与前沿动态
——基于SSCI（2008—2017）的文献计量分析 孙斐 叶烽

Public Administration and Policy Review

(Bimonthly) Sep. 2019

Contents

- 3 Public Service Motivation in Chinese Context: A Systematic Review Liu Bangcheng
- 18 Contextualizing Public Service Motivation Theory in China: A New Framework and Research Agenda Miao Qing
- 23 Leadership and Public Service Motivation in the Rural Governance of China Wang Yahua, Shu Quanfeng
- 32 The Mechanism of Job Satisfaction of Officials’ “Talking Big but Doing Nothing” in the Background of Institutional Reform: A Moderated Mediation Analysis Wen Hong, Zhang Shu
- 46 The Logic of Policy Decision Based on Multiple Policy Objectives: A System Dynamic Analysis on Natural Gas Price Adjustment Zhao Deyu
- 58 The Transformation of Social Construction Type and the Change of Public Policy: Taking the Evolution of China’s Online Car-hailing Regulation Policy as an Example Li Yi
- 70 How are Traditional Rural Societies Organized?
——Based on the Case Study of Nanjing Village during the Land Reform and Co-operative Movement Chen Nabo, Yu Jian
- 82 The Research Focuses and Frontier of International Government Performance Management
——Bibliometric Analysis Based on SSCI (2008—2017) Sun Fei, Ye Feng